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OBČINSKEMU SVETU 
OBČINE TRŽIČ 
 
 
 
ZADEVA:  PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE TRŽIČ, SPREJETIH NA 8. REDNI SEJI, DNE 10.09.2015 TER 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA 
SVETA 

 
 
V skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 22/96 in 
31/98) vam pošiljam v obravnavo in sprejem točko: 
  

 
PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ, 
SPREJETIH NA 8. REDNI SEJI, DNE 10.09.2015 TER ODGOVORI NA 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 

 
V skladu s 21. členom Statuta Občine Tržič in 53. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tržič bosta kot poročevalca na seji Sveta in delovnih teles sodelovala: 
 

 mag. Borut Sajovic, župan Občine Tržič in 

 Drago Zadnikar, spec., direktor občinske uprave Občine Tržič. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 8. 
redni seji Občinskega sveta Občine Tržič, dne 10.09.2015. 
 
 
 
 
 
 mag. Borut SAJOVIC 
  
 župan 
 
 

 
            

http://www.trzic.si/
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O b r a z l o ž i t e v 
 
Pregled sklepov Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetih na 8. redni seji 
Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 10.09.2015: 
 
PREDLOG SKLEPA 98-8-1-2015: 
Potrdi se Zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Tržič, z dne 18.06.2015.  
 
PREDLOG SKLEPA 99-8-2-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 7. redni 
seji Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 18.06.2014. 
 
PREDLOG SKLEPA 100-8-4a-2015: 
Občinski svet občine Tržič kot nadomestnega člana v Odbor za okolje in prostor imenuje 
Andraža ŽITNIKA. 
 
Realizacija sklepa: 
Obvestilo je bilo poslano Žitnik Andražu in Odboru za okolje in prostor. 
 
PREDLOG SKLEPA 101-8-4b-2015: 
Občinski svet občine Tržič kot predstavnico lokalne skupnosti v Svet Centra za socialno 
delo Tržič imenuje Rebeko PEHARC. 
 
Realizacija sklepa: 
Obvestilo je bilo poslano Peharc Rebeki in Centru za socialno delo Tržič. 
 
PREDLOG SKLEPA 102-8-5-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme informacijo o pregledu zaključnega računa Občine 
Tržič za leto 2014. 
 
Realizacija sklepa: 

Občinski svet je dobil informacijo o pregledu zaključnega računa Občine Tržič za leto 2014. 
 
PREDLOG SKLEPA 103-8-6-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme osnutek Odloka o ukinitvi Javnega zavoda za turizem 
Tržič. 
 
PREDLOG SKLEPA 104-8-6-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme predlog Odloka o ukinitvi Javnega zavoda za turizem 
Tržič. 
 
Realizacija sklepa: 
Odlok o ukinitvi Javnega zavoda za turizem je bil poslan v objavo na Uradni list, ki je bil 
objavljen 2.10.2015, v št. 74/2015. 
 
PREDLOG SKLEPA 105-8-6-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme sklep o redni likvidaciji Javnega zavoda za turizem 
Tržič. 
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Realizacija sklepa: 
Odlok o ukinitvi Javnega zavoda za turizem je bil poslan v objavo na Uradni list, objavljen je bil 
2.10.2015, v št. 74/2015. Po objavi bo sklep o redni likvidaciji poslan v overitev notarju in v 
uradno objavo. 
 
PREDLOG SKLEPA 106-8-7-2015: 
Sprejme se sklep, da se je Občinski svet Občine Tržič seznanil s predlogom nabave 
medicinske opreme za leto 2015, ki je bil posredovan s strani ZD Tržič in Osnovnega 
zdravstva Gorenjske in ga je Občina Tržič prijavila na Javni razpis za prijavo predlogov 
investicijskih projektov za sofinanciranje investicij na primarni ravni zdravstvene 
dejavnosti v Republiki Sloveniji za leto 2015. 
 
Realizacija sklepa: 
Občinski svet se je seznanil s predlogom. 
 
PREDLOG SKLEPA 107-8-7-2015: 
Sprejme se sklep, da Občinski svet Občine Tržič v skladu s 1. odstavkom 7. člena Odloka 
o proračunu Občine Tržič za leto 2015  (Ur. l. RS, št. 8/2015 in 46/2015) predhodno 
potrjuje spremembo namena porabe na NRP 40904017 – Investicije in projekti v ZD Tržič 
(na proračunski postavki 50119 – Projekti in investicije v zdravstvu) za izvedbo nabave 
prenosnega urgentnega ultrazvoka.  
 
Realizacija sklepa: 
Sprememba namena porabe je realizirana. 
 
PREDLOG SKLEPA 108-8-8-2015: 
Občinski svet Občine Tržič se seznani z informacijo o pristopu Občine Tržič k sporazumu 
o odpustu dolga. 
 
Realizacija sklepa: 
Realizacija je v teku. 
 
PREDLOG SKLEPA 109-8-9-2015 
Sprejme se osnutek Odloka o občinskih taksah v Občini Tržič. 
 
Realizacija sklepa: 
Sprejet je bil osnutek Odloka o občinskih taksah v Občini Tržič in določen rok za pripombe 
1.10.2015. 
 
PREDLOG SKLEPA 110-8-10-2015 
Občinski svet se seznani s predlogom koncesijske pogodbe za opravljanje lokalne 
gospodarske javne službe rednega vzdrževanja občinskih cest na območju občine Tržič. 
 
Realizacija sklepa: 
Na podlagi 21. čl. Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe rednega 
vzdrževanja občinskih cest na območju Občine Tržič (Ur. l. RS, 54/15) je bila izdana odločba o 
izbiri koncesionarja. Koncesijska pogodba je bila podpisana 30. 9. 2015.  
 
PREDLOG SKLEPA 111-8-11-2015 
Občinski svet Občine Tržič sprejme osnutek Sprememb in dopolnitev Statuta Občine 
Tržič. 
 

http://www.uradni-list.si/1/index?edition=2012108#!/Uradni-list-RS-st-108-2012-z-dne-29-12-2012
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PREDLOG SKLEPA 112-8-11-2015 
Občinski svet Občine Tržič sprejme predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine 
Tržič. 
 
Realizacija sklepa: 
Statut Občine Tržič je bil poslan v objavo v Urani list RS, ki je bil objavljen dne 2.10.2015, v št. 
74/2015. 
 
PREDLOG SKLEPA 113-8-12-2015 
Sprejme se sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičninah s parc. št. 837/6 k.o. 
2147 – Križe, parc. št. 852/6 k.o. 2146 – Kovor in parc. št. 857/19, 865, 866/3, 866/5, 866/7, 
866/8, 866/10, 866/11, 866/13, 866/14, 864/4 k.o. 2148 – Senično, kar se objavi v Uradnem 
listu Republike Slovenije. 

Realizacija sklepa: 
Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra je bil poslan v objavo v Uradnem listu RS, objavljen je bil 
2.10.2015, v št. 74/2015. 

PREDLOG SKLEPA 114-8-12-2015 
Pri nepremičninah iz 1. točke tega sklepa se v zemljiški knjigi izbriše status javnega 
dobra in se zanje vknjiži lastninska pravica na ime Občina Tržič, Trg svobode 18, Tržič, 
matična številka 5883547000. 
 
Realizacija sklepa: 
Po objavi sklepa v Uradnem listu RS bo izdana odločba o ukinitvi statusa javnega dobra, ki bo  
objavljena na oglasni deski. Po njeni pravnomočnosti bo vložen zemljiškoknjižni predlog za 
vknjižbo lastninske pravice na ime Občina Tržič. 
 
PREDLOG SKLEPA 115-8-13-2015 
Sprejme se sklep o sklenitvi sporazuma o izravnavi meje na parc. št. 458/12 k.o. 2143 – 
Tržič, na podlagi katere se površina parc. št. 458/12 k.o. 2143 – Tržič v korist parc. št. 
458/7 k.o. 2143 – Tržič zmanjša za 694 m2, proti plačilu nadomestila v višini 32.709,96 
EUR oziroma 47,13 EUR/m2. 
 
Realizacija sklepa: 
Sporazum je bil podpisan 21. 9. 2015. 

 
PREDLOG SKLEPA 116-8-14-2015 
Občinski svet Občine Tržič sprejme okvirni letni terminski plan sej s spremembo datuma  
9. seje v letu 2015. Potrdi se termin 9. Redne seje Občinskega sveta Občine Tržič, ki bo 
14.10.2015. 
 
 

 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
 
 
V/p št. 1-8-2015: dr. Uroš GODNOV 
Dr. Uroš GODNOV je vprašal, če je Občina Tržič glede na situacijo v Evropi, z begunci 
razmišljala, da bi pomagala z nastanitvijo le teh. Glede na to ga zanima, kakšna je zmogljivost 
oz kako bi pristopili k integraciji, da ne bi bilo večjih težav. 
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Župan je povedal, da je to aktualno vprašanje, do katerega je potrebno pristopiti razumno, 
preudarno, strpno. Povedal je, da so se na to temo že pogovarjali z župani različnih občin. Za 
prve nastanitvene kapacitete poskrbi država, ko pa bodo ta mesta zapolnjena potem pridejo na 
vrsto lokalne skupnosti in tudi posamezniki. Trenutno tudi še ni bilo pozivov, da je potrebno 
zbrati sanitetni material, odeje ali podobne potrebščine, če pa poziv pride se bo občina odzvala. 
 
V/p št. 2-8-2015: Marko POLJANC 
Marko POLJANC je vprašal kaj je s prostorom za  delovanje svetniških skupin, oz. kdaj lahko 
pričakujejo, da bodo dobili prostor. 
Župan je povedal, da bo zadevo preveril. 
Odgovor: 
Prostor oz. pisarna za delovanje svetniških skupin je urejena in pripravljena za uporabo. Vodje 
svetniških skupin naj pisno izkažejo interes uporabe pisarne z navedbo odgovorne osebe, ki bo 
prevzela ključe in hišni red  (pogoji za uporabo pisarne) ter vlogo naslovijo na Občino Tržič.  
 
V/p št. 3-8-2015: Metka GABERC 
Metka GABERC je vprašala do kdaj bo voda v bazenu na Gorenjski paži  in kakšen je dnevni 
strošek, če je voda v bazenu. 
Župan je povedal, da se je kopalna sezona zaključila in ni stroška, če je voda v bazenu in se ne 
ogreva.  
Dušan BODLAJ je povedal, da je upravljalec povedal, da bo voda v bazenu dokler ne pridejo 
serviserji, ki bodo očistili črpalke in jih konzervirali, nato pa se bo voda izpustila. 
 
V/p št. 4-8-2015: Mojca ČADEŽ 
Mojca ČADEŽ je vprašala, kako je z obnovo škarpe pod bivšim SDK-jem in Predilniško hišo. 
Zanima jo, kdo je lastnik ograje in ali lahko občina kar koli stori, da bi lastnik pričel s sanacijo 
škarpe. 
Župan je obrazložil lastništvo, povedal, je da je prvi del škarpe obnovilo podjetje BPT. Občina 
pa bo prosila BPT, če lahko obnovi še en del opornega zidu. 
 
V/p št. 5-8-2015: Janez MEGLIČ 
Janez MEGLIČ je povedal, da je v letošnjem letu košnjo v Dovžanovi soteski izvajalo podjetje 
BIOS, ob cesti pa je še vedno košnjo izvajalo podjetje Komunala Tržič. Predlaga, da bi v 
naslednjem letu bolj smiselno razdeliti področje košnje med podjetjema. 
Župan je povedal, da je bilo veliko pohval na košnjo ekipe iz podjetja BIOS-a. Vendar ob cestah 
se kosi tudi na težjih predelih včasih ročno, včasih strojno. Vendar bi morali območje ob cestah 
kositi vsaj štirinajst dni prej, kot so letos. V Dovžanovi soteski, kjer pa  gre za izgled,  bo 
potrebno pokositi večje območje. 
 
V/p št. 6-8-2015: Matej SLAPAR 
Matej SLAPAR meni, da bi  morali ob cestah pokositi bolj širok pas, kot pa se trenutno kosi. 
Dušan BODLAJ, podžupan je povedal, da je  glede prometne varnosti zadosti, če je pokošeno 
en meter ob cesti. Po drugi strani pa gre tudi  za razmejitev med zasebnimi  in občinskimi 
zemljišči.  
 
V/p št. 7-8-2015: Nataša MEGLIČ 
Nataša MEGLIČ je vprašala, če je še v načrtu postavitev cestnega ogledala na ovinku v 
Pristavi. 
Dušan BODLAJ, podžupan je obrazložil kaj se trenutno dogaja in zakaj ogledalo še ni 
postavljeno. 
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V/p št. 8-8-2015: Andraž ŽITNIK 
Andraž ŽITNIK prosi za obrazložitev urejanja okolice, predvsem javnih površin, zelenic, ki niso v 
občinski lasti. Gre predvsem za lokacije ob večstanovanjskih stavbah na področju Tržič-Ravne 
in v Bistrici, predvsem na Kovorski cesti. 
Župan je povedal, da  površine ob večstanovanjskih stavbah nimajo urejenega pripadajočega 
funkcionalnega zemljišča. Na Ravnah je  lastništvo razdeljeno med Sklad kmetijskih  zemljišč in 
gozdov, BPT-jem in Občino Tržič, zato bo potrebno najprej urediti lastništvo. Trenutno pa 
občina kosi zemljišča v svoji lasti. 
 
 
Vprašanja in pobude podana pisno 
 
V/p št. 9-8-2015: Marija LAVTAR 
Marija LAVTAR ja posredovala vprašanja: 
1. Kdaj se bo nadaljevala izdelava kanalizacije izpod Gradu v Tržiču proti Slapu? Na Cankarjevi 
je že. 
Odgovor: 
Iz vprašanja ni povsem jasno razvidno, za katero območje naselja Slap gre. Če je mišljena 
izgradnja kanalizacije za del naselja Slap, ki je dostopen prek mostu (hišne številke Slap 1, 2, 3, 
4, 5, 6, 24 in 27), je projekt za izvedbo pripravljen, vendar se zatika pri pridobivanju zemljišč, po 
katerih bi bila zgrajena kanalizacija. Zemljišča so v lasti podjetja Papir servis d.o.o., s katerim se 
še nismo uspeli dogovoriti o višini odškodnine za služnosti, za kar si bomo še naprej 
prizadevali. Kanalizacija tega dela Slapu bo prek premostitve v strugi Tržiške Bistrice 
priključena na kanalizacijo, ki poteka v Cankarjevi cesti. V kolikor pa je mišljena trasa 
kanalizacije od Cankarjeve ceste naprej po naselju Slap proti Čadovljam, pa je mešana 
kanalizacija (fekalne in padavinske vode skupaj) zgrajena do objekta Slap 26 (blok na desni 
strani v smeri Čadovelj), je pa stara in potrebna obnove.  
 
2.Vprašanje iz Retenj od tovarne Rog sprašujejo, ko bo določen potek kanalizacije, če se bo pri 
ceni storitev obračunalo do tedajšnje plačevanje tega, kar ne obstaja. 
Odgovor: 
Idejna zasnova trase kanalizacije v Retnjah od bivše tovarne Rog do »Kopanke« je bila 
izdelana in dne 27. 11. 2013 predstavljena lastnikom stavb oz. zemljišč na tem območju. 
Lastniki zemljišč, po katerih bi kanalizacija potekala, so večinsko predlagali prestavitev trase 
kanala v državno cesto. Projektni pogoji, ki smo jih pridobili od Direkcije Republike Slovenije za 
infrastrukturo, so zelo zahtevni in celotno investicijo močno podražijo, saj bi morali v okviru 
investicije obnoviti praktično vso državno cesto, vključno z ureditvijo vseh cestnih priključkov in 
parkirišč ob državni cesti. Če lastniki zemljišč ne bodo naklonjeni prvotni idejni zasnovi trasa 
kanala, se zna pričetek del tako drage investicije oddaljiti. Preverili smo tudi, kaj se zaračunava 
uporabnikom storitev javne službe in se jim zaračunavajo stroški povezani z greznicami. V 
kolikor se je v  preteklosti  za stavbe v temu delu Retenj  zaračunavala kanalščina (cena za 
uporabo javne kanalizacije), se bo revalorizirano plačilo kanalščine upoštevalo pri odmeri 
komunalnega prispevka pred priključitvijo takšne stavbe na zgrajeno kanalizacijo. 
 
3.Občani se pritožujejo nad kvaliteto telekomunikacijskih sistemov – zastaranje. Optika – 
strategija. Mogoče je možno narediti ob popravilu ceste. 
Odgovor: 
Občina Tržič je ob izvedbi kohezijskega projekta uvedla prakso, da pri izgradnji posameznih 
odsekov za infrastrukturo (vodovod, kanalizacija) zaradi trajnejše obnove cestne hkrati z 
izvajanjem izkopov za vodovod ali kanalizacijo zagotovi tudi ostalim operaterjem možnost 
posega v cesto (telekomunikacije, elektro, javna razsvetljava…). Sam razvoj in izgradnja 
telekomunikacijskega sistema ni v pristojnosti občine, lahko pa vašo pobudo in vprašanje v 
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kolikor jo boste bolj natančno opredelili (na katerem območju, naselju se pojavljajo težave), 
posredujemo na pristojno institucijo. 
 
4.Streha nad mrliško vežico v Tržiču – pokritje. Kako se nadaljuje priprava na ureditev tega? 
Odgovor: 

V izdelavi je idejni projekt (IDP) za obnovo mrliških vežic in novogradnjo nadstreška pred 
mrliškimi vežicami. Obstoječe mrliške vežice so namreč dotrajane in ne zagotavljajo več 
ustrezne kakovosti zagotavljanja pogrebne dejavnosti. V idejnem projektu želimo, da se 
upošteva izvedba novega interierja mrliških vežic, ločene kuhinje za posamezno mrliško vežico, 
pri čemer mora biti vhod v kuhinjo ločen od mrliške vežice, sanitarije za pogrebce, sanitarije za 
pogrebnike s tušem, straniščem in garderobo (preoblačilnico), manjše pisarne za pogrebnike in 
prostora za postavitev hladilnice za 2 krsti. Novogradnja nadstreška pred vhodom v mrliške 
vežice mora biti projektirana v skladu z arhitekturo obstoječe stavbe. Po potrditvi idejnega 
projekta bo možno pristopiti k pridobitvi preostale projektne dokumentacije, in sicer projekta za 
pridobitev gradbenega dovoljenja (PGD) za nov nadstrešek in pridobiti gradbeno dovoljenje. 
Nadaljnji korak je izdelava projekta za izvedbo (PZI), ki je podlaga za izvedbo javnega naročila 
za izbor izvajalca. Za vse korake, razen idejnega projekta je potrebno sredstva še zagotoviti v 
proračunu Občine Tržič. 
 
5.Pripravlja se zakon o omejevanju oz. prepovedi gnojenja z GSO po kmetijskem zemljišču. Je 
to že znano in kako se v naši občini to tolmači? 
Odgovor: 
Vprašanje smo zaradi specifike posredovali kmetijskemu svetovalcu Matjažu Megliču, odgovor 
citiramo: 
»Vprašanje je postavljeno zelo nerodno in se ne ve na kaj se načeloma glasi. Predvidevam da 
se na uporabo GSO v kmetijstvu in mogoče res tudi na gnojenje z organskimi gnojili. Zadeve so 
na nivoju države za enkrat rešene in to: 
Gensko spremenjena krma je dovoljena v uporabi ( uvožena soja iz Amerike npr.) pod pogojem 
da se je krmi v skladu s predpisi EU. 
Za enkrat je še prepovedana uporaba oziroma setev gensko spremenjenih poljščin pri nas. 
Pritiski velikih koncernov so veliki, toda EU se trenutno še upira tem, vendar bo po vsej 
verjetnosti setev GSO prepuščena zakonodaji posameznih držav. Slovenija temu ni naklonjena. 
Če odgovorim, na nivoju občine Tržič lahko ugotovimo da naše kmetijstvo, oziroma pridelava na 
kmetijah ni primerna za uporabo oziroma setev GSO semen. Tako menim, da občina ne bo 
podprla uporabo le teh. Seveda pa s tem načeloma nismo nič rešili saj se bodo, kot se že, 
proizvodi pojavljali v naši hrani katero kupujemo v trgovinah. 
Glede gnojenja pa načeloma ni nič novega.  Izšla je nova uredba  o spremembah in dopolnitvah 
Uredbe o varstvu voda pred onesnaževanjem z nitrati iz kmetijskih virov. Le ta kmetom 
predpisuje kdaj, kje in koliko lahko gnojijo.« 
Stališče Občine Tržič in župana je identično mnenju kmetijsko svetovalne službe, da uporabi 
GSO na področju občine Tržič ostro nasprotujemo in bomo storili vse, kar je v naši moči, da še 
nadalje ohranimo ekološki in tradicionalni način kmetovanja. 
 
V/p št. 10-8-2015:Mateja ČADEŽ 
Mateja ČADEŽ je posredovala vprašanji in pobudo: 
1. Prosim za seznam praznih prostorov v lasti občine Tržič,primernih za obrtne dejavnosti, in 
skupinsko vadbo (telovadbo) prosim za podatke o velikosti prostora in namembnosti, ter seveda  
cena na m2. 
Odgovor: 
Trenutno so prazni naslednji prostori v lasti Občine Tržič:  

- Trg svobode 31 v izmeri  17,74 m2 – v podhodu v pritličju, na desni strani  
(najemnina cca. 70,00 € + obratovalni stroški), 
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- Koroška 5  - 2 prostora v izmeri 29,00 m2 – v pritličju , levo in desno od vhoda 
(najemnina cca. 140,00 € + obratovalni stroški),  
- Trg svobode 18 v izmeri  37,50 m2  - poleg prostorov Turističnega društva 
(najemnina z ogrevanjem cca. 230,00 € + obratovalni stroški),  

- Balos 4 v izmeri 46,46 m2 – v 3. etaži, bivše učilnica  (najemnina cca. 210,00 € 
 + obratovalni stroški).  

Glede na lokacijo in velikost prostorov sta  za mirno obrtno dejavnost primerni lokaciji na Trgu 
svobode 18 in na Koroški 5, za mirno skupinsko vadbo (npr. joga, pilates) pa prostor na Balosu 
4. 
 V skladu z 12. členom Pravilnika o oddajanju nepremičnega premoženja Občine Tržič v najem 
(Ur. l. RS, št. 120/08) je možno znižati najemnino na 1/3 izračunane najemnine po določbah 
tega pravilnika za dejavnost, razvrščeno v skupino B (stavbe oz. prostori, namenjeni za 
družbene dejavnosti, dejavnost društev in političnih strank, ostale nepridobitne dejavnosti) na 
podlagi utemeljenega predloga najemnika, možna pa je tudi oddaja v brezplačno uporabo v 
skladu z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti in uredbo 
osebam javnega prava za opravljanje javnih nalog, nevladnim organizacijam, ki delujejo v 
javnem interesu, socialnem podjetjem in mednarodnim organizacijam, katerih članica je 
Republika Slovenija. 

 
2. Kako kaže z obnovo telovadnice v OŠ v Križah, v zadnjih šolskih dneh pred poletjem je 
zaradi dežja iz stene dobesedno teklo. Opazila sem tudi plesen, ki sicer ni tako zelo nevarna , 
ker je prostor velik pa kljub temu nimam prijetnega občutka saj tam (tudi moji otroci) telovadijo. 
Pripenjam tudi priponko s posnetkom, ki sem ga naredila, ko sem prišla po otroke. Ker je vsako 
leto slabše me zanima tudi koliko je zaradi "preperetih" sten objekt statično še varen? Kdaj je 
bila na zadnje telovadnica kot sanitarno ustrezna pregledana s strani pristojnih služb (plesen)? 
Odgovor: 
O zamakanju v telovadnico OŠ Križe smo bili obveščeni. Opravljen je bil terenski ogled, na 
katerem smo identificirali mesta puščanja. Hišniku smo naročili, kjer je potrebno zatesniti okna. 
Potem zamakanja ni bilo več, telovadnica je bila tudi prebeljena s protifungicidnim beležem.  
Za leto 2016 imamo v finančnem načrtu ureditev fasade telovadnice na S strani šole v Križah, s 
čimer bi se neposredno zamakanje uredilo, preprečili bi tudi pojav nastajanja plesni zaradi 
kondenzacije nezadostno izoliranih sten.  

 
3. Dajem pobudo, da občina Tržič skupaj z obrtno zbornico Tržič pristopi k izdelavi baze 
podatkov z elektronskimi naslovi vseh podjetij in podjetnikov v Tržiču. Namen tega bi bilo 
obveščanje poslovnih subjektov o razpisih katere razpisuje občina Tržič (za pridobitev poslov ali 
razpisi za subvencije, ter vse ostale novosti ki bi zadevale "gospodarstvo" v Tržiču). Na seji 
odbora za gospodarstvo smo o tem že govorili vendar povratne informacije še ni, govorila sem 
tudi z go. Aleksandro iz OZ in takšne baze, ki bi bila vsaj približno ažurna nimajo oz je zelo 
slaba. 
Odgovor: 
Občina Tržič je za namene informiranja in obveščanja o razpisu do sedaj objavljala podatke in 
informacije na spletni strani www.trzic.si in najavo razpisa in poročilo o rezultatih v lokalnem 
glasilu Tržičan. Za naslednje leto bomo predlog dodatnega informacijskega kanala upoštevali 
pri obveščanju. 
 
V/p št. 11-8-2015: Nataša MEGLIČ 
Nataša MEGLIČ je posredovala vprašanje: 
Zakaj se letos ne bo delala kanalizacija na Planinski poti in Pod Pogovco. Denar za izgradnjo 
teh odsekov kanalizacije je bil planiran v občinskem proračunu za leto 2015.  
 

http://www.trzic.si/
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Odgovor: 
Kanalizacija Planinska pot: pred začetkom del je bilo potrebo pridobiti gradbeno dovoljenje za 
gradnjo fekalne in meteorne kanalizacije na Planinski poti v Križah, katerega je izdala Upravna 
enota Tržič 31. 8. 2015. Pridobivanje gradbenega dovoljenja se je zavleklo zaradi  dalj časa 
trajajočega pridobivanja vodnega soglasja ARSO, saj je bilo potrebno s hidravlično študijo 
 dokazati ustreznost obstoječe stare kanalizacije in posledično dokazati, da nova meteorna 
kanalizacija na Planinski poti ne poslabšuje obstoječega stanja  poplavne varnosti nižje ležečih 
naselij. Prejeli smo tudi pobudo lastnika zemljišča na najožjem delu te ceste po razširitvi ceste 
na njegovo zemljišče, katero je smiselno uresničiti in tako smo naročili še projekt ureditve ceste 
na celotni trasi. 
Sredstva za to investicijo so zagotovljena v letošnjem proračunu, vendar ocenjujemo, da na 
jesen ni smiselno odpirati gradbišča, saj obvoznih cest ni, dostope do hiš pa je potrebno 
zagotavljati, in zato je predvideno, da se z deli prične spomladi oz. ko bo vreme ustrezno. Še v 
letošnjem letu bo lastnikom hiš na Planinski poti predstavljena zasnova ureditve ceste, projekt 
ureditve ceste pa bo izdelan na podlagi podanih pripomb in predlogov. Investicija se bo 
prenesla v proračun za leto 2016, do spomladi pa bo izveden tudi postopek izbire izvajalca del. 
Kanalizacija Pod Pogovco: za izvedbo v letošnjem proračunu ni zagotovljenih sredstev. 
Sredstva so zagotovljena le za izdelavo poplavne študije. Tako je izdelana idejna zasnova 
ureditve novih tras vodotokov, s čimer bi bilo  v povodju Drage možno izboljšati dolgoletno 
problematično poplavljanje.  V celotnem povodju Drage gre namreč za neurejenost (premajhni  
pretočni profili, zasutost z odpadnim materialom, neustrezna obzidanost, erodiranost), 
neustrezno kanaliziranost (hidravlično vprašljivi in predolga zacevljenost) in utesnjenost daljših 
odsekov strug vodotokov, v katere se stekata tako padavinska kot fekalna kanalizacija. To 
posledično pomeni, da je za vsak poseg na tem področju potrebno pridobiti vodno soglasje 
ARSO, ki pa ga je  zaradi opisane problematike  praktično nemogoče pridobiti brez konkretno 
izvedenih izboljšav. Nova trasa vodotoka, ki bi razbremenila obstoječ sistem, je predvidena 
vzdolž lokalne ceste Križe – Zadraga, in na lastnika zemljišč Slovenske železnice smo že 
posredovali dopis glede možnosti prenosa zemljišč železniške infrastrukture na Občino Tržič, 
vendar trenutno odziva še ni. To pa načrtovano izgradnjo kanalizacije Pod Pogovco prestavlja v 
naslednja leta, saj brez ustrezne rešitve odvodnje meteornih voda s tega območja, ki bo tudi 
dejansko izvedena, ne moremo poslabševati poplavnih razmer nižje ležečim naseljem 
(Sebenje, Žiganja vas). Iz tega razloga tudi še ni bil planiran, niti naročen projekt za pridobitev 
gradbenega dovoljenja.     
 
V/p št. 12-8-2015: Marko POLJANC 
Marko POLJANC je posredoval vprašanja: 
1.Zakaj ne bo še letos oz. kdaj bo delovala kanalizacija na Planinski poti in Pod Pogovco? 
Odgovor: 
Odgovor je enak  kot pri  vprašanju št. 11-8-2015 Nataše Meglič. 
 
2.Učilnica v naravi ob Osnovni šoli Križe je v izredno slabem stanju in že nevarna za otroke in 
druge obiskovalce. Kdaj in v kakšnem obsegu se planira obnova učilnice v naravi ob Osnovni 
šoli Križe. 
Odgovor: 
Občinska uprava je s slabim stanjem igral v učilnici v naravi ob OŠ Križe seznanjena. 
Planiramo, da bomo v letu 2016 učilnico na prostem ob OŠ Križe v celoti prenovili, v projekt 
bodo vključeni tudi predstavniki šole. 

 
 

Drago ZADNIKAR, spec. 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE 
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